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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:696 Förbud mot pälsdjursfarmning

För ett år sedan frågade jag ministern om status på och tidslinje för regeringens 
löften om att dels betala ut avvecklingsstöd till minkfarmare som frivilligt 
avvecklar sin verksamhet, dels utreda om ett förbud mot pälsdjursfarmning kan 
introduceras i djurskyddslagen.

Gällande avvecklingsstödet behövde det, som ministern flaggade för, 
godkännas av Europeiska kommissionen ur statsstödssynpunkt. Så är nu gjort 
och utbetalningarna till de nedlagda minkfarmerna lär snart vara ett faktum. 
Gällande utredningen om förbud har vi däremot inte blivit klokare under det 
gångna året, och om ett förbud ska introduceras under mandatperioden börjar 
tiden bli knapp.

Att pälsdjursfarmning inte är någon framtidsbransch har blivit tydligt, inte 
minst efter coronapandemin. En majoritet EU-länder har beslut om förbud på 
plats, och bakom hörnet väntar eventuellt ett heltäckande EU-förbud. En 
majoritet av svenska väljare, oavsett partitillhörighet, har länge velat se ett slut 
på denna plågsamma industri. Med lite politisk vilja är det nu möjligt att ta 
ställning mot djurplågeriet och genomföra detta.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

När kommer den utlovade utredningen som ska undersöka om ett förbud mot 
pälsdjursfarmning kan introduceras i djurskyddslagen, och kommer den i så fall 
att inledas parallellt med den frivilliga avvecklingen av minkfarmer?

………………………………………

Kajsa Fredholm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-22
Besvaras senast
2025-01-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


